

## E-BIKE TOURS

### TOURS GUIDÉS

### À VÉLO ÉLECTRIQUE

Choose between one of our best Pedego e-bike tours to discover the French Riviera. Effortless, have a tour of the « Best Highlights of Nice » to explore deeply the city or go to the bay of Villefranche for an amazing panoramic tour along the coast, between sea and hills.

*Optez pour l'un de nos meilleurs tours en vélo électrique et partez à la découverte de la Côte d'Azur. Notre tour « Nice Best Highlights » vous permettra de visiter la ville de Nice. Notre randonnée sur Villefranche-sur-Mer vous offrira des points de vues à couper le souffle, entre mer et collines.*

Nice Best Highlights	2h30	8 km	38 €
Nice, Villefranche, Panoramic tour	3h30	18 km	55 €

Requires a minimum of 2 persons / A helmet is provided to every participant

## Additional information

### Informations supplémentaires

For all bikes, e-bikes and e-scooters rentals, a helmet and a lock can be provided on request. Riders must be at least 12 years old for e-scooter rentals and Segway tours. Pregnant women are not allowed.

*Pour chaque location de vélo, vélo électrique et trottinette électrique, casques et cadenas sont fournis sur demande. Age minimum pour conduire un gyropode ou une trottinette électrique: 12 ans. Déconseillé aux femmes enceintes.*

- An ID will be needed as a guarantee
  - A credit card will be asked for the deposit
- Une pièce d'identité est demandée en garantie ainsi qu'une caution par carte de crédit.*

## BOOKING / RESERVATION

+ 33 (0)4 93 80 21 27

[mobilboard.com/nice-promenade](http://mobilboard.com/nice-promenade)

RCS Nice - Circons. 06 - SIREN : 529 162 786  
Ne pas fêter sur la voie publique.



#trottinette.electrique.nice  
@mobilboardnice



**MOBILBOARD®**

2 RUE HALÉVY  
06000 NICE

Contact us for private tours  
and tours or for groups.



**OPEN 7 DAYS  
A WEEK**

# RENTAL & TOURS

LOCATION & VISITES GUIDÉES

BIKES • E-BIKES • SEGWAY • E-SCOOTERS



**CHOOSE THE BEST WAY  
TO HAVE FUN... JOIN US!**

**MOBILBOARD®**

BOOKING/ RÉSERVATION :

TEL: +33 (0)4 93 80 21 27

NICE-PROMENADE@MOBILBOARD.COM

Mobilboard rents city and electric bikes, Segway and electric scooters. Choose the way to discover Nice and its surroundings that suits you.

*Vélos de ville, vélos électriques, trottinettes électriques, Segway... Mobilboard, vous propose les meilleurs produits pour découvrir les plus beaux spots de Nice et des environs.*

**JOIN US AND EXPLORE MORE ON TWO WHEELS**

## CITY BIKES

### VÉLOS DE VILLE

Discover Nice and the Promenade des Anglais thanks to our easy-to-ride city bikes.

*Découvrez la ville de Nice et la Promenade des Anglais grâce à nos superbes vélos de ville.*

<b>2 hours</b> (2 heures)	<b>10 €</b>
<b>4 hours</b> (4 heures)	<b>12 €</b>
<b>Full day</b> (journée)	<b>15 €</b>
<b>2 days</b> (2 jours)	<b>25 €</b>
<b>Extra day</b> (+1 jour)	<b>+ 10 €</b>



## ELECTRIC BIKES

### VÉLOS ÉLECTRIQUES

Go farther and faster riding our Pedego e-bikes. The best e-bikes you can find, combining comfort, style and performance, making pedaling easier and more fun for everyone.

*Allez encore plus loin et plus vite avec nos vélos électriques Pedego : réputés pour leur confort, leur style et leurs performances, ils rendront votre promenade plus agréable et plus facile.*

<b>2 hours</b> (2 heures)	<b>20 €</b>
<b>4 hours</b> (4 heures)	<b>25 €</b>
<b>Full day</b> (journée)	<b>30 €</b>
<b>2 days</b> (2 jours)	<b>60 €</b>
<b>Extra day</b> (+1 jour)	<b>25 €</b>



## ELECTRIC SCOOTERS

### TROTTINETTES ÉLECTRIQUES

Enjoy our trendy e-scooters to move around the city of Nice and its highlights. Pleasant, fun and powerful, our e-scooters will provide you an unforgettable experience.

*Profitez de nos trottinettes électriques pour découvrir Nice et ses alentours. Agréables, fun et puissantes, nos trottinettes électriques vous feront vivre une expérience inoubliable.*

	Cat. 1	Cat. 2
<b>2 hours</b> (2 heures)	<b>20 €</b>	<b>25 €</b>
<b>4 hours</b> (4 heures)	<b>25 €</b>	<b>30 €</b>
<b>Full day</b> (journée)	<b>30 €</b>	<b>35 €</b>
<b>2 days</b> (2 jours)	<b>55 €</b>	<b>60 €</b>
<b>Extra day</b> (+1 jour)	<b>+20 €</b>	<b>+25 €</b>

Degressive prices from one week rental / Tarifs dégressifs à partir d'une semaine de location

*Cat.1 : Segway, Ninebot E25/F30  
Range: Approx 20-25 km*

*Cat.2 : Segway MAX G30  
Range: Approx: 45-50 km*



## SEGWAY TOURS

### TOURS GUIDÉS À SEGWAY

Enjoy the sensations of gliding a Segway discovering Nice and its secrets with our local guides. The Grand Tour will provide you all the best sensations by climbing to the top of the castle hill. For breathtaking landscapes, choose our panoramic tour to Villefranche-sur-Mer.

**An unforgettable Segway tour along the coast line!**

*Profitez du plaisir d'une escapade à Segway pour découvrir Nice, sa vieille ville et son patrimoine exceptionnel en compagnie de votre guide. Prolongez cette expérience inoubliable jusqu'au sommet de la Colline du Château. Enfin, pour voir les meilleurs paysages de la côte, notre «panoramique tour» en direction de Villefranche-sur-Mer est incontournable.*

<b>Initiation</b> (30 minutes)	<b>17 €</b>
<b>Nice Discovery</b> (1 heure)	<b>32 €</b>
<b>Nice Grand Tour</b> (2 heures)	<b>55 €</b>
<b>Nissa La Bella - XXL Tour</b> (3 heures)	<b>75 €</b>
<b>Panoramic Tour</b> (3 heures, Nice-Villefranche/mer)	<b>75 €</b>

